
 
Referat af Generalforsamling 
28. juni 2016 
Afholdt på Bæktoften 48. 
 
Fremmødte til generalforsamlingen var følgende:  
Nr. 8 Thorbjørn og Kate 
Nr. 10 Anette og Carsten 
Nr. 13 Kristian 
Nr. 25 Inge 
Nr. 33 Pernille  
Nr. 42 Siggi (referent) 
Nr. 44 Torsten 
Nr. 46 Jesper 
Nr. 48 Bjarne 
 
Pkt. 1 
Valg af dirigent. 
Bjarne bød velkommen på bestyrelsens vegne og gik videre til pkt. 1. på dagsordenen, valg af dirigent. 
Thorbjørn blev enstemmigt valgt som dirigent. 
Thorbjørn konstaterede at generalforsamling var lovlig indkaldt og gik straks videre til pkt. 2. 
 
Pkt. 2 
Bestyrelsens årsberetning. 
Da Preben desværre pludselig gik bort i vinter, blev der ikke afholdt en egentlig bestyrelsesberetning da der 
ikke forelå noget skriftligt efter Preben, ligesom der ikke har været nævneværdig aktivitet i 2015 på 
bestyrelsesniveau. 
Der er ikke kommet afklaring på situationen omkring Søren Kroghs (Nr. 4) ønske om at etablere ny garage 
med dertilhørende overkørsel ved fælles arealet. Hvis der sker udvikling vil bestyrelsen informere herom. 
”Beretningen” som sådan gav ikke anledning til debat, men der var enighed om at medlemmerne må 
komme til bestyrelsen hvis der er noget som de ønsker noget taget op. 
Der er blevet indbudt til informationsaften omkring indbrudsalarm og dette afholdes hos Bjarne (Nr. 48) d. 
29/6 kl. 20:00 
”Beretningen” blev herefter godkendt. 
 
Pkt. 3 
Fremlæggelse af regnskab 
Bjarne fremlagde regnskabet med blank påtegnelse. 
Der var ingen bemærkninger, nok grundet Bjarnes grundige gennemgang   
Regnskabet blev godkendt. 
 
 Pkt. 4 
Fastlæggelse af budget 
Bjarne fremlagde et forslag til budget. 
Kontingent på niveau med sidste år, kr. 700,- 
Snerydning forventes ikke at stige men fastholdes på et fornuftigt niveau. 
Budget for vejfond laves og lægges op sammen med foreningens budget. 
Der er ikke lagt op til kontingentstigning. 
Budgettet blev godkendt. 
 



 
Pkt. 5 
Valg af bestyrelse 
Bendt var trådt ind i bestyrelsen da Preben gik bort, han var på valg. Det samme var Bjarne og Siggi.  
Bendt ønskede ikke genvalg. 
Begge de andre var villige til genvalg. 
Pernille (Nr. 33) blev valgt til bestyrelsen samtidigt med at Bjarne og Siggi blev genvalgt. 
Bestyrelsen består således af: 
Bjarne – Nr. 48 
Torsten – Nr. 46 
Siggi – Nr. 42 
Kristian – Nr. 13 
Pernille – Nr. 33 
Bestyrelsen vil forsøge at konstituere sig og således vælge formand. 
Lykkes det ikke, skal der indkaldes til ekstra ordinær generalforsamling, hvor bestyrelsen vil gå af, og der 
skal nyt valg til af finde formand og bestyrelse. 
 
Pkt. 6 
Valg af suppleanter 
Der blev kun valgt 1 suppleant og besluttet at ved behov kan bestyrelsen supplere. 
Bendt (Nr. 6) blev valgt som suppleant. 
 
Pkt. 7 
Valg af revisorer. 
Her var der genvalg til Annette (Nr. 15) og David (Nr. 28). 
 
Pkt. 8 
Indkomne forslag 
Der var ikke indkommet nogen forslag til generalforsamlingen. 
 
Pkt. 9 
Eventuelt 
Inge gjorde opmærksom på at der henkastes for meget affald ved stierne i skoven samt at den grøft der 

skal lede regnvand væk fra området. Det henstilles til beboerne at undlade at ”dumpe” haveaffald, eller 

andet øvrigt affald, ved stierne og ikke mindst skal der ikke smides noget i grøften. Der henvises til at bruge 

genbrugspladsen så vidt det er muligt. 

Fællesdag: 
Der er fremkommet et ønske om at genoplive vores årlige fællesdag, evt. uden ukrudtsluning og arbejde – 
men bare med en fællesspisning og hygge. 
Det blev drøftet at afholde dagen i foråret 2017. Bestyrelsen vil komme med forslag til dato og evt. indhold. 
 
Det blev drøftet lidt omkring gadebelysning og belysning på cykelstien over til Ærenprisvej.  
Kristian vil tage kontakt til kommunens forvaltning for at undersøge om muligheden for at ændre såvel 
pærerne samt tidspunkter for belysningen. 
 
Herefter erklærede Thorbjørn generalforsamlingen for afsluttet. 
 
Referent 
Siggi 



 
 


